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Z á p i s n i c a 

 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište, ktoré sa konalo 

dňa  20. októbra 2023 o 17.30 hod. v zasadačke Obecného úradu Sobotište 
__________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní: 
Kružík Vladimír Jan PhDr., Čederle Tomáš, Čenteš Jaroslav, Hollý Peter Ing., Kadlec Melišová 
Ľubica Mgr., Kadlečík Patrik Ing., Krček Radoslav, Mareček Jaroslav Ing., Adásková Jarmila Ing. 

 
Ostatní prítomní: 
 
  
1. Otvorenie (určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice)  
 
      Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce a privítal prítomných na zasadnutí.  
Konštatoval, že zasadnutia sa zúčastnila nadpolovičná väčšina poslancov a zasadnutie je uznášania 
schopné.  
Starosta obce určil za zapisovateľku: Mihaliskovú Oľgu 
 
                               za  overovateľov: Krčka Radoslava 
                                                            Kadlečíka Patrika   
 
2. Schválenie programu rokovania  
 
Starosta oboznámil prítomných s návrhom programu zasadnutia. V pozvánke uvedený bod programu 
Zásady hospodárenia s majetkom obce Sobotište je preložený na decembrové zasadnutie. 
 
Návrh programu:  
 

1. Otvorenie (určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice) 
2. Schválenie programu rokovania  
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Zámer spoločnosti ARRIVA Trnava, a. s., na osadenie svetelných tabúľ 
6. Žiadosť o. z. TJ Družstevník Sobotište o poskytnutie finančného príspevku 
7. Žiadosť p. Miroslava Krča o poskytnutie KD (stolnotenisový turnaj) 
8. Žiadosť p. Jany Dobruckej o prenájom priestorov 
9. Žiadosť p. Jozefa Važana o dlhodobý prenájom pozemku 
10. Žiadosť p. Jána Viskupa o odkúpenie pozemku 
11. Žiadosť p. Ota Zelenského o odkúpenie pozemku 
12. Informácie starostu o činnosti 
13. Rôzne 
14. Diskusia 
15. Záver 

Návrh programu bol verejným hlasovaním jednohlasne schválený. 
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3. Voľba návrhovej komisie 
 
     Starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslancov OZ:  Kadlec Melišovú Ľubicu 
                                                                                                      Čenteša Jaroslava                                                                                            
                                                                                                      Čederleho Tomáša                                                                                                                             
 
Návrh bol verejným hlasovaním jednohlasne schválený. 
 
 
4. Kontrola plnenia uznesení 
 
     Starosta obce konštatoval, že v zmysle uznesenia č. 39/2023, ktorým bol starosta obce poverený 
zabezpečiť projektovú dokumentáciu výstavby novej hvezdárne v Sobotišti, obec oslovila piatich 
projektantov na vypracovanie projektov. Termín dodania ponúk je do 27. 10. 2023. 
Uznesenia č. 42/2023, 43/2023 a 45/2023 sú splnené a sú v programe dnešného zasadnutia – body 9., 
10. a 11. Uznesenie č. 46/2023, ktorým OZ poveruje starostu obce zabezpečiť odborný posudok 
k výstavbe vodného zdroja na zásobovanie pitnou vodou bytového domu č. 754, je splnené 
(podrobnejšie v 12. bode programu). 
 
 
5.  Zámer spoločnosti ARRIVA Trnava, a. s., na osadenie svetelných tabúľ 
 
      Starosta informoval poslancov o zámere spoločnosti ARRIVA Trnava, a. s., osadiť na autobusové 
zastávky LED informačné panely, ktoré by zobrazovali číslo linky, cieľovú zastávku, čas odchodu 
podľa cestovného poriadku a meškanie v minútach, poradie spojov sa bude meniť do poradia podľa 
najbližšej hodnoty k reálnemu času. LED panely je možné automaticky zhasínať napr. v intervale 
medzi 23:00 hod. a 4:00 hod. Technickú správu, protokol vonkajších vplyvov a situačný nákres bol 
zaslaný poslancom v pracovnom materiáli. 
     Panely by zobrazovali iba spoje vypravované a. s. ARRIVA. Tým, že informácie o odchode  
autobusov by neboli úplné, nakoľko by chýbali informácie o spojoch SAD Trenčín, a. s.,  
a SKAND Skalica, s. r. o., boli by mätúce.   
     Poslanci zobrali informáciu starostu na vedomie a osadenie LED informačných panelov podľa 
navrhovaného zámeru spoločnosti ARRIVA Trnava, a. s., neodsúhlasili.  
 
 
6.  Žiadosť o. z. TJ Družstevník Sobotište o poskytnutie finančného príspevku 
 
     Starosta predložil zastupiteľstvu žiadosť TJ Družstevník Sobotište o poskytnutie finančného  
príspevku na ochrannú sieť za bránu a na dofinancovanie plotu pri hlavnej ceste. Ochranná sieť  
pre vonkajšie ihriská kompletne s nosnou konštrukciou stojí cca 3.500,- € a výdavky na materiál  
na dobudovanie kamenného plotu sú vo výške 1.107,60 € bez  práce a betónu.  
P. Kadlečík konštatoval, že prednostné je dobudovanie plotu, ochranná sieť za bránu bude potrebná 
až na začiatku sezóny. 
Poslanci zobrali žiadosť o. z. TJ Družstevník Sobotište na vedomie a schválili poskytnutie finančnej 
dotácie z rozpočtu Obce Sobotište vo výške 1.500,- €. 
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7.  Žiadosť p. Miroslava Krča o poskytnutie KD (stolnotenisový turnaj) 
 
     Starosta oboznámil poslancov so žiadosťou pána Miroslava Krča, Sobotište č. 87, o poskytnutie 
kultúrneho domu pre organizovanie stolnotenisového turnaja o pohár starostu obce. Keďže turnaj 
organizuje pán Krč ako fyzická osoba, nemôže si uplatniť oslobodenie od nájmu, ako spoločenské 
organizácie. Z toho dôvodu žiada o odpustenie alebo zníženie niektorých poplatkov pri prenájme KD.  
Poslanci by privítali, keby stolnotenisový turnaj bol v obci spropagovaný a verejne prístupný  
pre občanov obce, nie iba pre pozvaných hráčov.   
     Poslanci zobrali žiadosť pána Miroslava Krča na vedomie a jednohlasne odsúhlasili bezodplatný 
prenájom kultúrneho domu na zorganizovanie stolnotenisového turnaja. Organizátor turnaja uhradí 
iba náklady na energie.  
 
 
8.  Žiadosť p. Jany Dobruckej o prenájom priestorov 
 
     Starosta informoval poslancov, že pani Jana Dobrucká žiada o opätovné prerokovanie jej žiadosti 
o prenájom nebytových priestorov v budove č. s. 130. Priestor by chcela využiť ako dekoračné štúdio 
a sklad dekorácií.  
     Poslanci zobrali žiadosť pani Jany Dobruckej na vedomie a jednohlasne odsúhlasili prenájom  
nebytových priestorov v budove č. s. 130 pre účely zriadenia dekoračného štúdia a skladu dekorácií.     
Poverili starostu obce vypracovať návrh nájomnej zmluvy a v spolupráci s finančnou komisiou  
stanoviť výšku nájomného v zmysle platných predpisov a to do najbližšieho zasadnutia OZ, ktoré 
bude podľa plánu zasadnutí 12. 12. 2023. 
 
 
9.  Žiadosť p. Jozefa Važana o dlhodobý prenájom pozemku 
 
     Predseda komisie výstavby informoval prítomných, že v zmysle uznesenia č. 43/2023 komisia 
prerokovala žiadosť Jozefa Važana a konštatuje, že pozemok, respektíve časť tohto pozemku, 
nemožno v súčasnosti prenajať, nakoľko pozemok je už prenajatý roľníckemu družstvu.  
     Poslanci poverili starostu rokovať s RD S. Jurkoviča Sobotište o možnosti ukončenia prenájmu 
dotknutého pozemku. 
 
 
10.  Žiadosť p. Jána Viskupa o odkúpenie pozemku 
   
     Predseda komisie výstavby oboznámil poslancov s výsledkom  miestneho šetrenia v zmysle 
uznesenia OZ číslo 42/2023. Komisia zistila,  že pozemok, ktorý si chce Ing. Viskup odkúpiť, je 
tvorený cca 1,5 m zeleným pásom situovaným medzi miestnou komunikáciou o šírke cca 3 m 
a rodinným domom žiadateľa (RD č. s. 454).  Oproti rodinného domu žiadateľa, za miestnou 
komunikáciou, je umiestnený betónový stĺp nadzemného el. vedia. Miestna komunikácia slúži ako 
prístupová cesta k RD č. s. 453, 454, 455, 456, 457, 458, 459 a k priľahlým záhradám. Jedná sa 
o spevnenú, úzku, štrkovú cestu, kde je potrebné zohľadniť skutočnosť, že pri stretávaní dvoch 
protiidúcich áut, musia autá zachádzať až za krajnicu cesty. Komisia výstavby berie do úvahy 
skutočnosť, že sa jedná o tzv. slepú ulicu, kde je nízka premávka áut, čo však neznamená, že cestu 
nie je potrebné zachovať minimálne v takom stave ako je teraz. Zároveň treba zohľadniť skutočnosť, 
že cesta neslúži len pre osobné autá, ale príležitostne aj pre nákladné vozidlá, resp. autá záchranných  
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zložiek. Vzhľadom na skutočnosť, že verejný priestor je v danej lokalite limitovaný z jednej strany  
budovou rodinného domu a z druhej strany oplotením a betónovým stĺpom, komisia výstavby 
nesúhlasí s odpredajom pozemku – zeleným pásom pred rodinným domom č. 454. Komisia 
konštatuje, že zelený pás pred  rodinným domom č. 454 oddeľuje miestnu komunikáciu od stavby 
a v podstate čiastočne zabezpečuje ochranu stavby pred znečistením od vody z kaluží na ceste. 
Komisia výstavby navrhuje zelený pás oddeľujúci cestu od rodinného domu žiadateľovi len prenajať 
a zachovať jeho charakter (udržiavaný trávnik). Išlo by o krátkodobý prenájom. Účelom prenájmu 
však nemôže byť vytvorenie parkovacieho miesta, pretože šírka predmetného pásu neumožňuje 
odstavenie vozidla bez toho, aby časť stojacieho vozidla nezasahovala do miestnej komunikácie.  
Poslanci OZ zobrali na vedomie stanovisko komisie výstavby k žiadosti Jána Viskupa, Jašíkova 20, 
Bratislava, o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce – parcela registra „C“ č. 468/1 vo výmere  
21,6 m2. OZ nesúhlasí s odpredajom predmetného pozemku a navrhuje časť pozemku, ktorý je 
tvorený zeleným pásom situovaným medzi miestnou komunikáciou  a rodinným domom č. s. 454 
prenajať, pričom charakter využitia zostane zachovaný. Zároveň poveruje starostu obce prerokovať 
možnosť a podmienky prenájmu dotknutého pozemku so žiadateľom a v prípade záujmu žiadateľa 
o prenájom pozemku vypracovať a predložiť obecnému zastupiteľstvu návrh nájomnej zmluvy 
v termíne do 31. 3. 2024. 
      
 
11.  Žiadosť p. Ota Zelenského o odkúpenie pozemku 
 
     Uznesením číslo 45/2024 OZ poverilo Komisiu výstavby posúdením žiadosti Ota Zelenského 
a predložením návrhu obecnému zastupiteľstvu na jej riešenie.  
     Predseda komisie výstavby informoval prítomných, že vo veci posúdenia žiadosti pána Ota  
Zelenského, Zvončín č. 76, o odkúpenie pozemku neznámej výmery vo vlastníctve obce, okolo  
domu č. s. 90, komisia výstavby vykonala miestne šetrenie. Šetrením bolo zistené, že sa jedná o dom 
situovaný na námestí, ktorý nemá vlastnú studňu ani žumpu. Vlastník rodinného domu je vlastníkom 
len pozemku pod stavbou. V okolí domu je pozemok vo vlastníctve obce. Komisia výstavby, berúc  
do úvahy skutočnosť, že na riadne užívanie domu je nevyhnutné jeho napojenie na vodu a žumpu, 
predbežne s umiestnením studne a žumpy na obecnom pozemku súhlasí. Nesúhlasí však z jeho  
odpredajom, ale len s prenájmom. Je potrebné, aby si dal žiadateľ projektantovi vypracovať situačný 
nákres umiestnenia oboch stavieb. Stavby musia byť umiestnené v zatrávnenej časti obecného  
pozemku, čo najbližšie pri RD č. 90,  v súlade s príslušnými právnymi predpismi, STN a pri rešpekto-
vaní ochranného pásma existujúcich vedení. Po predložení situačného nákresu s uvedením záberu  
obecného pozemku komisia výstavby žiadosť opätovne posúdi. Druhou alternatívou pri zabezpečení  
vody do objektu je napojenie na existujúcu obecnú studňu, ktorá sa nachádza neďaleko stavby.  
Podmienkou udelenia súhlasu na odber vody z tejto studne je vypracovanie odborného posudku 
o výdatnosti studne a vykonaní prepočtu odberu vody, nakoľko zo studne sú napojené už tri stavebné 
objekty. Pokiaľ by výdatnosť studne bola dostatočná a nijakým spôsobom by neprišlo k zmene 
a obmedzeniu odberu vody pre už napojené domácnosti, mohol by rodinný dom byť napojený aj na tento 
zdroj vody. Náklady na vypracovanie odborného posudku v plnej výške bude znášať žiadateľ,  
a to i v prípade, ak výdatnosť studne nebude umožňovať jeho napojenie na tento zdroj vody.  
     Poslanci zobrali stanovisko komisie výstavby k žiadosti Ota Zelenského, bytom Zvončín č. 76,  
o odkúpenie pozemku neznámej výmery vo vlastníctve obce, okolo domu č. s. 90 na vedomie,  
odpredaj obecného pozemku neodsúhlasili. Avšak predbežne odsúhlasili prenájom pozemku  
parc. č. 293/6 KN-C, k. ú. Sobotište, a to za účelom umiestnenia studne a žumpy, pričom stavby  
musia byť umiestnené v zatrávnenej časti obecného pozemku, čo najbližšie pri RD č. 90. Návrh  
situácie umiestnenia žumpy a studne musí byť vypracovaný v súlade s príslušnými právnymi  
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predpismi, STN a pri rešpektovaní ochranného pásma existujúcich vedení. Po predložení situačného 
nákresu, s uvedením záberu obecného pozemku, obecné zastupiteľstvo žiadosť opätovne posúdi.  
 
 
12.  Informácie starostu o činnosti 

 Hydrogeologický prieskum studne pri bytovom dome č. s. 754 bol vykonaný 21. 9. 2023, 
záverečná správa z neho bola doručená 16. 10. 2023 a zároveň bola zaslaná aj poslancom 
v pracovnom materiáli na dnešné zasadnutie. V záverečnej správe sa konštatuje, že hladina 
podzemnej vody v studni pred zahájením čerpacej skúšky bola dokumentovaná v úrovni 8,02 
m. Čerpacia skúška bola realizovaná s konštantným čerpaným množstvo jeden liter za 
sekundu po celú dobu jeho trvania 60 minút. Po cca 5 minútach bol dosiahnutý ustálený režim 
pri znížení hladiny o 0,12 m čo potvrdzuje výborné exploatačné možnosti vrtu. V prípade 
požiadavky na vyššie exploatačné množstvo podzemnej vody odporúčajú následne overiť 
dlhodobou hydrodynamickou skúškou. Na zabezpečenie dostatočného množstva vody by  
postačovalo osadiť podzemnú plastovú nádrž ako zásobáreň.       

 Starosta podpísal zmluvu na dotáciu vo výške 23.400,- € v rámci riešenie migračných výziev 
v obci Sobotište. 

 Stále nám neprišli na účet peniaze z dotácie na chodník pri futbalovom ihrisku (23.000,- €) 
a takisto časť dotácie na astronómiu (cca 5.000,- €). 

 Na Environmentálny fond boli zaslané požadované doklady, teraz čakáme na podpis zmluvy 
a budeme pripravovať verejné obstarávanie na staviteľa kanalizácie.  

 Do veľkej sály kultúrneho domu boli zakúpené LED žiarivky. Do konca mesiaca budú staré  
neónové trubice vymenené  za nové, zároveň budú vyčistené všetky kryty.  

 Objednané je verejné obstarávanie na dodávateľa elektrickej energie od 1. 1. 2024 u firmy 
e-Syst, s.r.o., za cenu cca 600,- €. 

 
13.  Rôzne 
 
       Starosta informoval prítomných o jednaní s pánom Jozefom Kubíčkom o možnosti odkúpenia 
časti pozemku pri habánskom mlyne – parc. č. 327, za cenu 7.000,- €. Na tomto pozemku by obec 
vybudovala sociálne zariadenia. Poslanci zobrali informáciu na vedomie, odkúpenie časti parc. č. 327  
od Jozefa Kubíčka za cenu 7.000,- € odsúhlasili a poverili starostu vykonaním potrebných právnych 
úkonov a podpísaním kúpnej zmluvy v termíne do 15. 12. 2023. 
 
     Starosta informoval poslancov, že 23. 10. 2023 začne obec s rekonštrukciou lávky cez potok  
pri transformátore. Náklady na rekonštrukciu sú vyčíslené na 5.085,- €. Poslanci zobrali informáciu 
na vedomie a jednohlasne schválili navýšenie kapitálových výdavkov z príjmov obce  
na rekonštrukciu lávky pri transformátore v sume 5.085,- €. 
 
     Starosta predložil zastupiteľstvu žiadosť Karola Bittnera a manž. Aleny Bittnerovej, Sobotište  
č. s. 182, o odkúpenie časti obecného pozemku parc. č. 560, ktorý susedí s pozemkom par. č. 560/3, 
ktorého sú žiadatelia vlastníkmi a majú na ňom vybudované oplotenie. Oplotenie opravovali terajší 
vlatníci – manželia Bittnerových, ale podľa toho, ako bolo vybudované minulými vlastníkmi. Toto 
oplotenie zasahuje do predmetnej parcely – jedná sa o záber cca 40 m2. Žiadosť o odkúpenie podáva-
jú v záujme vysporiadania vlastníctva k neoprávnene zabranému pozemku. 
Obecné zastupiteľstvo zobralo žiadosť na vedomie, poverilo komisiu výstavby posúdením tejto  
žiadosti a predložením návrhu obecnému zastupiteľstvu na jej riešenie v termíne do 12. 12. 2023. 
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14.  Diskusia 
 
P. Hollý – navrhuje zvolať čo najskôr pracovné stretnutie poslancov venované výhradne kultúrnemu  
                 domu 
Starosta – pracovné stretnutie navrhuje zorganizovať predbežne v utorok 21. 11. 2023 o 17.00 hod. 
 
Ľ. Kadlec Melišová – v akom štádiu je územný plán obce 
Starosta – pán Derevenec bol tento mesiac na úrade, upresňovali sa ešte niektoré pripomienky. 
                 Po ich spracovaní bude zvolané stretnutie s poslancami a s občanmi, zo strany ktorých boli  
                 vznesené podnety a pripomienky. 
                  
Návrh uznesenia: 
 
U z n e s e n i e   č. 52/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       informáciu starostu o zámere spoločnosti ARRIVA Trnava, a. s., na osadenie svetelných tabúľ, 
B/   n e s ú h l a s í 
       s osadením svetelných tabúľ podľa navrhovaného zámeru spoločnosti ARRIVA Trnava, a. s. 
          
Hlasovanie:      prítomných: 7           za: 7          proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
 
U z n e s e n i e   č. 53/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       žiadosť o. z. TJ Družstevník Sobotište o poskytnutie finančného príspevku vo výške 5.000,- €, 
B/   s c h v a ľ u j e 
       poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu Obce Sobotište o. z. TJ Družstevník Sobotište                       
       vo výške 1.500,- €,  
C/  u k l a d á 
      zúčtovať dotáciu do 30 dní po jej vyčerpaní najneskôr však do 15. 12. 2023. 
        
Hlasovanie:      prítomných: 7           za: 7          proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
 
U z n e s e n i e   č. 54/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       Žiadosť Miroslava Krča, Sobotište č. 87, o zníženie niektorých poplatkov pri prenájme   
       kultúrneho domu pri organizovaní stolnotenisového turnaja o pohár starostu obce, 
B/   s ú h l a s í 
       s bezodplatným prenájmom kultúrneho domu na zorganizovanie stolnotenisového turnaja  
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      o pohár starostu obce. Náklady na energie si organizátor bude hradiť.  
        
Hlasovanie:      prítomných: 7           za: 7          proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
 
U z n e s e n i e   č. 55/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       žiadosť Jany Dobruckej, Javorec č. 526, Sobotište, o prenájom nebytových priestorov  
       v budove č. s. 130, 
B/   s ú h l a s í 
       s prenajatím nebytových priestorov v budove č. s. 130 pre účely zriadenia dekoračného štúdia  
       a skladu dekorácií, 
C/   p o v e r u j e 
       starostu obce vypracovať návrh nájomnej zmluvy a v spolupráci s finančnou komisiou 
       stanoviť výšku nájomného v zmysle platných predpisov. 
       Termín: 12. 12. 2023 
 
Hlasovanie:      prítomných: 7           za: 7          proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
 
U z n e s e n i e   č. 56/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       stanovisko komisie výstavby k žiadosti Jozefa Važana, Sobotište č. 37,  o dlhodobý prenájom  
       pozemku – časť parcely registra „E“, parc. č. 1647/1, vo výmere 1500 m2 – s plánom neskoršej  
       kúpy, 
B/   k o n š t a t u j e , 

  že dotknutý pozemok, resp. časť tohto pozemku, nemožno v súčasnosti prenajať, nakoľko  
  pozemok je prenajatý roľníckemu družstvu, 

C/   p o v e r u j e 
       starostu obce rokovať s RD S. Jurkoviča Sobotište o možnosti ukončenia prenájmu dotknutého  
       pozemku.  
 
Hlasovanie:      prítomných: 7           za: 7          proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
        
U z n e s e n i e   č. 57/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       stanovisko komisie výstavby k žiadosti Jána Viskupa, Jašíkova 20, Bratislava, o odkúpenie  
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       pozemku vo vlastníctve obce – parcela registra „C“ č. 468/1 vo výmere 21,6 m2,  
B/   n e s ú h l a s í 
       s odpredajom predmetného pozemku, 
C/   n a v r h u j e 

  prenajať časť pozemku, ktorý je tvorený zeleným pásom situovaným medzi miestnou    
  komunikáciou  a rodinným domom súp. č. 454, pričom charakter využitia zostane zachovaný, 

C/   p o v e r u j e 
       starostu obce prerokovať možnosť a podmienky prenájmu dotknutého pozemku so žiadateľom 
       a v prípade záujmu žiadateľa o prenájom pozemku vypracovať a predložiť obecnému  
       zastupiteľstvu návrh nájomnej zmluvy.  
       Termín: 31. 3. 2024 
       
Hlasovanie:      prítomných: 7           za: 7          proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
 
U z n e s e n i e   č. 58/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 

  stanovisko komisie výstavby k žiadosti Ota Zelenského, bytom Zvončín č. 76,  
  o odkúpenie pozemku neznámej výmery, vo vlastníctve obce, okolo domu č. s. 90, 

B/   n e s ú h l a s í 
       s odpredajom obecného pozemku, 
C/   predbežne   s ú h l a s í 

  s prenájmom pozemku parc. č. 293/6 KN-C, k. ú. Sobotište, a to za účelom umiestnenia  
  studne a žumpy, pričom stavby musia byť umiestnené v zatrávnenej časti obecného pozemku,  
  čo najbližšie pri RD č. 90. Návrh situácie umiestnenia žumpy a studne musí byť vypracovaný     
  v súlade s príslušnými právnymi predpismi, STN a pri rešpektovaní ochranného pásma    

       existujúcich vedení.  
  Po predložení situačného nákresu, s uvedením záberu obecného pozemku, obecné zastupiteľstvo 

       žiadosť opätovne posúdi.  
 
Hlasovanie:      prítomných: 7           za: 6          proti: 0         zdržal sa: 1        počet poslancov: 9 
 
 
U z n e s e n i e   č. 59/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       Informáciu starostu obce o možnosti odkúpenia časti pozemku pri habánskom mlyne  
        – parc. č. 327 –  od Jozefa Kubíčka, za cenu 7.000,- €, 
B/   s ú h l a s í 
       s odkúpením časti parc. č. 327 za 7.000,- €, 
C/   p o v e r u j e 
       starostu obce vykonaním potrebných právnych úkonov a podpísaním kúpnej zmluvy. 
       Termín: 15. 12. 2023 
              
Hlasovanie:      prítomných: 7           za: 6          proti: 1         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9   
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U z n e s e n i e   č. 60/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       informáciu starostu obce o navýšení kapitálových výdavkov na rekonštrukciu lávky  
       pri transformátore v sume 5.085,- €, 
B/   s c h v a ľ u j e      
       navýšenie kapitálových výdavkov z príjmov obce na rekonštrukciu lávky  
       pri transformátore v sume 5.085,- €. 
 
Hlasovanie:      prítomných: 7           za: 7          proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
 
U z n e s e n i e   č. 61/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       žiadosť Karola Bittnera a manž. Aleny Bittnerovej, Sobotište č. 182, o odkúpenie časti  
       parcely č. 560, ktorá je vo vlastníctve obce,  
B/   p o v e r u j e 
       komisiu výstavby posúdením žiadosti a predložením návrhu obecnému zastupiteľstvu  
       na jej riešenie. 
       Termín: 12. 12. 2023 
       Zodpovedný: predseda komisie 
       
Hlasovanie:      prítomných: 7           za: 7          proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
 
15.  Záver 
 
     Týmto bodom bol program zasadnutia vyčerpaný. Starosta poďakoval prítomným za účasť, pozval 
všetkých na tradičný Martinský jarmok 11. 11. 2023 a zasadnutie ukončil.  
 
 
 
 
               PhDr. Vladimír Jan Kružík                                                       PaedDr. Jana Pekarová 
                          starosta obce                                                                   zástupca starostu obce 
                             Sobotište                                                                                  Sobotište 
 
 
Overovatelia:   Radoslav Krček                       ......................................... 
   
                         Ing. Patrik Kadlečík                 ........................................ 
 
 
Zapisovateľka: Oľga Mihalisková   


